
GRIMSMARK-GUNSMARK ÅRSMÖTESPROTOKOLL
INTRESSEFÖRENING 2021-07-14

§   1   Mötets öppnande. 
Ingrid Moen Sjöström förklarade mötet öppnat.

§   2   Val av mötesordförande. 
Till mötesordförande valdes Ingrid Moen Sjöström.

§   3 Val av mötessekreterare. 
Till mötessekreterare valdes Monica Jonsson.

§   4 Val av justerare. 
Till justerare och rösträknare valdes Gulli Pettersson och Anette Rönnberg.

§   5 Kallelsens godkännande. 
Kallelsen godkändes. Den har skickats via sms, lagts ut på hemsidan laget.se, meddelats 
på två anslagstavlor samt styrelsen har meddelats att muntligt sprida informationen om när 
årsmötet skulle vara. 

§   6 Fastställande av dagordning. 
Dagordningen fastställdes och övriga frågor kan anmälas under årsmötet.  

§   7 Verksamhetsberättelse för år 2020. 
Verksamhetsberättelsen lästes upp och fastställdes.

§   8 Revisions- och kassarapport. 
Kassarapporten lästes upp och fastställdes. Skrotinsamlingen har hittills gett ca 31 000 kr, 
det återstår att samla in blybatterier och lämna in dem samt aluminiumfälgar. Det är hittills 
14 st som inbetalt medlemsavgift till GGI för år 2021. Revisionsberättelsen lästes upp och 
fastställdes.

§   9 Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

§ 10 Fastställande av medlemsavgift för år 2022.
Medlemsavgiften beslutades vara oförändrad, nuv medlemsavgift är 600:-/vuxen eller 
1200:-/familj. För stödmedlemmar 150:-/vuxen eller 300:-/familj. Det kom upp några 
funderingar: Kräver åtgärder av byastugan en höjning av medlemsavgiften? Går det att 
skjuta på tilläggsisolering? En hemvändardag ger pengar, men går inte genomföra under 
pandemin. Kan vi ordna någon uteverksamhet som kan ge pengar? Kom med förslag. 
Styrelsen bearbetar förslagen och funderingar, det tas upp på årsmötet i februari. 

§ 11 Styrelsen och ansvarsuppdrag. 
Valberedningens förslag fastställdes. 
Ordförande för 2021 Ingrid Moen Sjöström 1 år omval som ordförande 

och 2 år omval till styrelsen
Ledamöter Susanne Rönnberg 1 år kvarstår 

Yngve Pettersson 1 år kvarstår
Per Moen 1 år kvarstår
Nils Wallmark 2 år omval
Monica Jonsson 2 år omval

Suppleanter Bo Lundqvist 2 år omval
Anette Rönnberg 1 år kvarstår
Patrik Andersson (ersätter Hanna) 2 år nyval

Husmor Iris Sjöström 1 år kvarstår
Husfar Tomas Falk  2 år omval
Vaktmästare Utgår p g a arbetsuppgifter saknas. Ersätts av husfar.



Bokningsansvarig Tomas Falk 2 år omval
Badplatsansvarig Bengt Pettersson 2 år omval

Sofia Rönnberg 1 år kvarstår
Revisorer Göran Rönnberg 2 år omval

Tomas Falk 1 år kvarstår
Jessica Andersson, suppleant 1 år nyval

Valberedning David Kosola, sammankallande 1 år omval
Tord Rönnberg 1 år omval
Åke Sjöström 1 år omval

§ 12 Byastugan.
Boverket betalade 6 000 kr, slutredovisning inskickat i juni. Om de inte är nöjd kan 
pengarna återkallas. Ansökan till Boverket inskickad, avslag för handikappanpassning. 
Ansökan om driftsbidrag är inskickat till Kommunen, men blev avslag. Ny bidragsansökan
inskickad. Ingrid Moen har ringt till ett tiotal ordf i byaföreningar, en del hade sökt bidrag i
5 år innan de fick någon utbetalning. GGI installerade en luftvärmepump i oktober. 

§ 13 Vassklippningsmaskin.
GGI började hyra Kommunens vassklippningsmaskin för tre år sedan, då den var inköpt 
och första året blev det först i oktober. Det är mest vass kring badplatsen och den här sidan.
Det är rörvass som kan minska i tillväxt (gulbrunt med vippa), från tvättstugan och bortåt 
är det en annan vasstyp. Rörvass bör klippas när det är ca 5 cm ovan vattenytan och det blir
runt midsommar. Ev övergöds vattnet när vassen inte tas upp, men det blir ju mindre 
mängd vass som lämnas på vattenytan om man klipper när vassen är ca 5 cm ovanför 
vattenytan än om man klipper senare på säsongen. Vi tar upp på nästa årsmöte om 
vassklipparen ska hyras nästa år. Vassklipparen hyrs ut från Bruksam i Robertsfors där de 
visar en reklamfilm om den, där Ingrid och Per är med. 
Göran Åberg ska Ingrid försöka boka in för att få info om vattnet i sjön. 

§ 14 Grannsamverkan. 
Anette gör ett bra jobb att klippa ihop info fr polisen.

§ 15 Metallskrotinsamling. 
Företaget som marklägger elkablar i Grimsmark har två containrar vid E4:an och vi får 
låna en. Tomas försöker få tag på en hjullastare och meddelar en kväll då vi samlas några 
personer för att flytta metallskrotet som blev kvar till containern. Nisse tar kontakt med 
dem som ska hämta containern samt meddelar när blybatterier kan lämnas hos Göran.

§ 16 Styrelsens förslag till revidering av stadgarna. 
Revidering, stadgar är skrivet enklare och nu med ej hoppande rader. Medlem är den som 
följer stadgarna, delar föreningens intresse och inbetalt medlemsavgift. Text om utträde 
och även om uteslutning har tagits bort. Skriftlig eller digital kallelse till årsmöte är 
normalt. Vill man få skriftlig kallelse på papper går det bra, hör av er så gör vi en lista på 
personer som vill få pappersex. Förslaget på revideringen av stadgarna läggs ut på laget.se. 
Titta igenom förslaget och på årsmötet i februari fastslås stadgeändringarna.  

§ 17 Övriga frågor och ev information. 
Någon/några vill inte få sms efter kl 22:00, respektera det om du vill kommentera något 
som kommer från ett av GGI:s nummer. Det plingar till hos alla som finns på listan. 
Beslut om vårstädningen togs i styrelsen i år och inte på årsmötet. 
För att gräsklippning och tömning av sopor vid badplatsen ska fungera så bra som möjligt 
ska nästa person på ansvarslistan påminnas i förväg av den som har ansvaret veckan före. 
Det inkom ett förslag att GGI anlitar någon som får klippa hela sommaren för att det ska 
fungera bättre, men eftersom den tänkta personen är under 18 år får den inte klippa med 
maskin, så det förslaget avslogs. Om alla tar sitt ansvar enligt listan kan vi hjälpas åt, så att 
badplatsen sköts bra. 
Sly ska tas bort så att man kan hålla koll på badande barn i sjön om man sitter på 
bastubron, Berry kollar med Henk om han kan fixa det. Sly som röjs bort kan läggas 



bakom bastun. Ingrid pratar med badplatsansvariga om de kan flytta riset till majbrasan fr 
1 sept eller att de meddelar en arbetskväll för det.  
Berry meddelade att hon i måndags såg en drönare väldigt nära deras hus och på vägen 
stod en beige gammal volvo och en till bil och det var 4-5 personer som stod på vägen. Ett 
förslag är att ta bild och meddela polisen om vi inte vet vem det är, om någon ser det igen. 
Och skicka ut sms med info om sådant här till byborna, så kan vi hjälpas åt att hålla 
uppsikt.

 
Årsmötet besöktes av 13 vuxna och två barn (vuxna se bif röstlängd) och p g a pandemin 
uteslöts fikat i år.

Grimsmark-Gunsmark byastuga 2021-07-14.

Vid protokollet

Monica Jonsson

Justeras

               Gulli Pettersson Anette Rönnberg


